
 

 

 

 

Tarnów, 30 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.184.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

W uzupełnieniu wniosku KRM.0003.184.2024 przekazanego do Prezydenta Miasta Tarnowa w dniu  
23 grudnia 2024 r. zgłoszonego na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. informuję, że w punkcie 
„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Maciej Aleksander prosił 
również o zorganizowanie spotkania roboczego (ZDiK-Tarnowska Spółdzielnia Mieszkaniowa), na 
którym zostaną przeanalizowane wszystkie sygnały, które padły na spotkaniach z przedstawicielami 
Tarnowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, odnoszące się do parkowania osiedlowego, jak i w sercu 
miasta.  


